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1. HELYZETELEMZÉS  

1.1 SZEMÉLYI FELTÉTELEK  

1.1.1 A 2021/2022-es tanév iskolavezetése:  

Balhegy Gabriella Katalin intézményvezető  

Kaliczné Barta Györgyi általános intézményvezető-helyettes  

 

1.1.2 Engedélyezett pedagógus álláshely: 25  

félév végén a betöltött álláshely 23; mely január 24-től 22 főre csökken Szücs Marianna távozásával. 

Osztályát Nagyné Koller Szilvia vette át. 

1 fő, Bédi – Bíró Ivett GYES-en van, Niku Vasziliszné január 3-tól felmentési idejének második felét tölti, 14 

órában Czoborné Asztalos Borbála nyugdíjas vette át feladatai egy részét, a fennmaradó órákat részben 

túlóraként, részben kötelező óraszámban, részben pedagógiai asszisztens bevonásával oldottuk meg. 

Nevelő és oktató munkát közvetlenül segítő alkalmazottak létszáma és személye nem változott, a kötelező 

oltás halogatása miatt ketten kerültek átmenetileg fizetés nélküli szabadságra, megbízási szerződéssel 2 főt 

tudtunk bevonni a feladat ellátására.  

1.1.3. Szakos ellátottság: 

Bartha Gabriella decemberi balesete óta tartós betegállományban van, a matematika órák többségét óraadó 

szakos kollégák látják el. Vezér Katalin szintén tartós betegállományban volt, a testnevelés helyettesítést 

részben összevonással, részben túlórában, részben eseti helyettesítéssel tudtuk megoldani. Óraadó tanítja az 

ének-zene és néptánc tantárgyakat, egy csoportban angolt és részben délutáni tanulás segítő tevékenységet, 

valamint fejlesztő foglalkozásokat matematikából. 

1.1.4. Életpálya 

2022. január 1-től Huszár Katalin Tünde és Gáborné Székely Krisztina Pedagógus2 kategóriába került. A 

korábban tanfelügyeletre kiírt 3 kolléga látogatását törölték, az intézményvezető szakmai ellenőrzése 

februárról májusra tolódott.  

 

1.1.5. Tanulói létszámok 

A tanév eleji nyitólétszám 213 fő volt, mely január végére 208-ra csökkent. A fluktuáció okai között 

költözködés, illetve önkéntes iskolaváltás szerepelnek. 3 fő szeptemberi távozását novemberi visszatérés 

követte. 

 

 

 

2. KAPCSOLATAINK 
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2.1.  Belső kapcsolatok  

A szakmai munkaközösségek szervezték, koordinálták a pedagógiai munkát, rendezvényeinket. A vírus ötödik 

hulláma miatt terveink megvalósítását a helyzethez kellett igazítani. Rendezvényeink egy része elmaradt, a 

megrendezésre kerülő programokat pedig a kollégák kreativitásának köszönhetően nem hagyományos 

formában, de megtartottuk. Az előre nem látható események, hiányzások, történések a nevelés-oktatás 

valamennyi szereplőjét megviselték. Csorbát szenvedett a csapatszellem, romlott a közhangulat. Megosztotta 

a szereplőket a védőoltás kötelezővé tétele – az ego gyakran háttérbe tolta a szakma iránti elkötelezettséget.  

 

A Szülői szervezettel való együttműködés keretében az első félév munkatervi feladatai részben megvalósultak, 

illetve kiegészültek. Közös részvétellel zajlott a Csibeavató, „Te szedd!”, a Sulizsák, megrendezésre került az 

első Mikulás-futás, több év után volt karácsonyi vásár, adventi programok. Az öröm azért nem volt teljes, mert 

nem lehetett tudni, hogy valóban megtartható lesz-e. Az épületbe lépés korlátozását elfogadták, de nehezen 

élték meg. Önkéntelen válaszreakcióként passzívitás, időnkénti indokolatlan támadások, információ ferdítések 

is előfordultak a pedagógusok irányába.  

 

 2.2. Külső kapcsolatok 

 Fenntartó/működtető (Dunaújvárosi Tankerületi Központ) 

Ősszel birtokba vehettük felújított tornatermünket, mely a Magyar falu program keretében került 

megvalósításra. Egész félévben járhattunk uszodába, a Lázár Ervin programnak köszönhetően pedig 

színházba, cirkuszba is eljutottak diákjaink. A kazánok karbantartását, világítás javítását, a működési 

feltételeket biztosították, kisebb zökkenőkkel, de jól működő kapcsolat jellemzi az együttműködést. 

 Iváncsa község Önkormányzata  

Nagyon sok segítséget kapunk a település önkormányzatától. Tanévkezdésre minden tanulónk 

feliratos pólót kapott ajándékba, az évtizede húzódó Fejérpataky erkély befejezése megkezdődött. Az 

Iváncsáért közalapítvánnyal közösen feliratos tornazsákot kapott minden gyerek, csokoládét a Mikulás-

futás alkalmával, valamint egy hónapon keresztül jégpálya állt rendelkezésünkre a falu főterén. 

 A Gyermekeinkért Alapítvánnyal korrekt, együttműködő kapcsolat alakult ki, közreműködésükkel 

vettünk részt a Sulizsák programban, valamint a Meet and Code program pályázatán nyert összegből 

programozáshoz szükséges eszközöket vásároltunk. Közös pályázatunknak köszönhetően 2 interaktív 

panelt, 5 tabletet és 30 tokot vásároltunk. Támogatták a sítáborosok szállását. 

 Iváncsai Helytörténeti Gyűjtemény 

Kapcsolatunk továbbra is folyamatos, de a pandémiás helyzetben a látogatások szünetelnek.  

 Faluház és könyvtár 

A könyvtár életünk és épületünk része, a korlátozások miatt a találkozások nem a megszokott módon 

zajlanak. A több éves hagyomány azért idén is megvalósult: a nemzetközi könyvjelzőcsere programban 

nagyon sok osztály részt vett, köszönjük Rónyainé Majer Piroska könyvtárosnak a szervező munkáját!  

 Mesepalota Óvoda 

Kapcsolatot a vezetőkön kívül a pedagógusok is ápolnak, de most nincsenek nyílt napok, hospitálni sem 

tudnak a kollégák. A pedagógiai munka összefűzésére, közös stratégiai pontok kijelölésére lenne 

szükség, melyet a vírus utáni életben elsőként szeretnénk megvalósítani. 
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2.3. Társintézmények, tanórán kívüli oktatást biztosítók: 

Iváncsa KSE, Örökmozgó SE, Iváncsai Vízi Sport Egyesület, Iváncsai Shotokan Karate SE, valamint az MLSZ 

együttműködési szerződés keretében fűzi szorosabbra a kapcsolatot iskolánkkal, hogy szilárd szakmai 

alapokat teremtsünk a 2022-ben újra megcélzandó sportiskolai címhez. 

 Református Egyház, Római Katolikus Egyház - Mindkét egyházzal kialakult jó a kapcsolatunkat 

fenntartjuk, az egyházak képviselői az Intézményi Tanács tagjai is, de a mindennapokban is 

konstruktív partnerként segítenek bennünket. 

 Iváncsa KSE – helyi együttműködés keretében biztosítják tanulóink számára az egyesületben sportolást 

labdarúgás sportágban, valamint az intézményi BOZSIK-program lebonyolításában segítenek. A téli 

edzésekhez rendelkezésükre bocsájtjuk az intézmény tornatermét, amennyiben a körülmények 

engedik. 

 Az Örökmozgó Sportegyesület 

Kollégáink működtetik, így sok programunk az egyesület égisze alatt is fut. Az Európai sporthét, 12 órás 

úszóverseny, Mikulás kupa rendezvényeit segítségükkel bonyolítjuk le. Több diákunk vesz részt az 

egyesület által biztosított egyesületi úszáson, sporttornán, atlétika foglalkozásokon is. 

 NSK - Iváncsai Tanuszoda 

Iskolánk sport orientációjú nevelés-oktatásához a mindennapos testneveléshez heti 1 alkalommal, 

valamint 2 szakköri alkalommal nyílik – békeidőben - lehetőség úszásra. Az uszoda vezetőjével Dr. 

Vízvári Györggyel jó kapcsolatunk van. 

 A helyi egészségügyi intézmények dolgozóival kiváló kapcsolatokat ápolunk. Veszeli Józsefné védőnő 

gyakran látott vendég, szívesen részt vesz rendezvényeinken is. Az iskolaorvos és iskolafogász előre 

egyeztetett időpontokban tartják a szűrővizsgálatokat, egyedi esetekben konzultáción is részt vesznek. 

A diákok CIVID elleni védőoltásának szervezésében is részt vállaltak az ősz folyamán. 

 

2.4 Egyéb szolgáltatást végző intézmények 

Iskolai étkeztetés: Rácmenza Kft.  

Munkavédelem: Véd-Sz Kft.  

Hulladékgyűjtés: Vertikál Kht.  

Iskolaorvosi ellátás:  

Dr. Khalil Nadir Hassan 

Védőnő: Veszeli Józsefné  

Fogorvos: Dr. Balogh Flóra 

 

2.5 TÁRGYI FELTÉTELEK  

 

2.5.1 A 2021/2022-es tanévkezdésig végzett karbantartási munkák 
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A nyár elején bekövetkezett beázást, mely a „B” épület 3 termét és vizesblokkjait érte, a biztosító részben 

fedezte, így nyár végére elkészülhetett a tetőhéjazat javítása, valamint a mennyezetek javító festése. Az 

irányfények javítása is megtörtént, több elektromos hiba javítása megtörtént, illetve folyamatban van. Nagyon 

sok időt, energiát emészt fel a vállalkozók felderítése, árajánlatok bekérése, maga az engedélyeztetési 

folyamat. A kazánok javítása az őszi időszakban nem valósult meg, a téli szünetben és azt követően több 

leállást követően engedélyezte a tankerület az alkatrész cseréket. Ezek eddig részben valósultak meg, mert a 

szakszerviz nehezen tudja beszerezni.  

Több osztályunk létszáma elérte a 25 főt, a tanulóbútorok megoldására a Iváncsa Községi Önkormányzat 

teremtette elő a megoldást, mely folyamatban van. Az elektromos rendszer felülvizsgálata során feltárt 

problémák elhárítására több vállalkozó bevonásával keresünk megoldást. 

 

3. A 2021/2022-ES TANÉV NEVELŐ-OKTATÓ MUNKA CÉL-ÉS 
FELADATRENDSZERE 

 

3.1 CÉLKITŰZÉSEINK MEGVALÓSÍTÁSA 

A 2021/22-es tanévben kiemelt feladatként az alsó tagozaton a kulcskompetenciák fejlesztését tűztük célul, ezen 

belül kiemelten a logikus gondolkodás, a kreatív készségek fejlesztését, valamint a lelki és fizikai egészség minőségi 

javítását. Folytatjuk a digitális kompetenciák, szociális tanulói kompetenciák fejlesztését, informális oktatási 

módszerek alkalmazását a nevelés-oktatás folyamatában. 

Továbbra is feladatunk a gyermekek értelmi képességeinek fejlesztése, élményalapú tanulás megvalósítása, a 

szabadidő tartalmas eltöltése, hagyományápolás. 

Fontos, hogy csökkentsük a végzettség nélküli iskolaelhagyást, és támogassuk az élethosszig tartó tanulást. 

Ennek érdekében olyan komplex programokat szerveztünk korábban, melyekbe a veszélyeztetett gyerekek 

szüleit is be lehetett vonni. A járványhelyzet kissé szűkítette a lehetőségeinket, nagyon sok hiányzás volt, 

emiatt az állandóan napirenden lévő felzárkóztatás mellett nagyon nehezen valósult meg a továbbhaladás. A 

gyerekek személyiségének változását is érezzük, de a szülők távolodása még ennél is jobban érezhető.  

Pedagógiai programunk módosítása tanév végéig meg fog valósulni, melyben a sportiskolai elemek hangsúlyos 

megjelenítése a feladat. A Komplex Alapprogram teljes megvalósítása egyhangú nevelőtestületi döntés 

alapján lekerült a napirendről. Módszertanának, alapelveinek nagy részét alkalmazzuk, de a kötöttségek, 

melyek az arányok kialakításáról szólnak, nem valósíthatók meg a mi intézményünkben egyelőre. 

 
P ÁLYÁZA TA IN K  

Az EFOP 3.3.7 pályázat lezárult, megvalósítása során sokat bővült pedagógiai eszköztárunk, a napi 

gyakorlatban tovább él.  

Az EFOP 3.11.1 pályázatunk is zárásra került, tapasztalatait tovább visszük.  
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EFOP-3.3.6-17. Természettudományos élménypedagógiai programok a Titkok Házával részben folytatódtak, a 

projektzáró rendezvényre sajnos nem tudtuk képviselni intézményünket.  

A Magyar Falu program tornaterem felújítása 42 millió forintból valósult meg, örömmel vették birtokba a 
gyerekek. Sajnos, az egy rétegben felvitt festék az ajtókon nem bizonyult minőségi megoldásnak. 

SPORT ORIENTÁCIÓ – SPORTISKOLAI ELŐKÉSZÜLETEK 

Igaz, hogy 2021-ben nem támogatta a döntéshozó sportiskolává válásunkat, így folytatjuk a négy éve 
bevezetett sportágak köré szerveződő sportéletet. Célunk, hogy hosszú távon egy egészséges nemzedék nőjön 
fel.  
Az első félévben a 3 testnevelő egyike tartós betegség miatt sokat volt távolt, ezért a két testnevelőn kívül a 
többi kolléga együttműködését is igényelte a helyzet.  
A felsős sportkörök délutáni időben biztosították a diákok sporttorna, úszás, atlétika és röplabda 

elfoglaltságát. Tanórai és szabadidős elfoglaltságot is biztosított Iváncsa községi Önkormányzata és az 

Iváncsáért Közalapítvány az egy hónapra felállított jégpálya lehetőségével. 40 diákunk Zircen, illetve 

Eplényben 2 napos síelésen vehetett részt, melyhez a szállás költségét a Gyermekeinkért Alapítvány vállalta 

magára. 

Labdarúgóink elsőként zárták az őszi fordulót, atlétáink országos versenyre készülnek, úszóink a megyei 

versenyen szép eredményeket értek el. Sajnos tornászaink megyei versenyére betegségek miatt nem 

kerülhetett sor. 2021. december 6-án az Örökmozgó SE szervezésében részt vettünk az első iváncsai 

Mikulás-futáson, nagy sikerű volt a rendezvény. 

 

ÖRÖKÖS ÖKO-ISKOLA 

2021. szeptembertől elnyertük az Örökös Ökoiskola címet. Szokoli Attiláné Réti Mária fogja össze, irányítja a 
fenntarthatóságra nevelést iskolánkban. Mindkét tagozaton beépül a nevelési-oktatási folyamatba a 
környezetvédelemmel, környezettudatos magatartással jellemezhető gyakorlat. Óvjuk a környezetünk fáit, 
növényeit, az osztályokban szelektív szemétgyűjtés zajlik.  Az alsó tagozaton folyamatos programsorozat 
biztosítja az iskolaotthonos osztályok részvételét: szelektív alapanyagból létrehozott évszakhoz kötődő 
alkotások, kupakgyűjtés, Az Év környezetvédő osztálya verseny.  
Ősszel gyűjtöttünk papírt, ruhát, a település takarításában is részt vettük. 
 
Kiemelt feladatunk a megfelelő élményekre és tapasztalatokra építő, azaz tevékenységorientált környezeti és 
fenntarthatóságra nevelés. Iskolánkban átgondoltan és intézményesítetten, rendszerszerűen foglalkozunk a 
környezettudatosság, a fenntartható fogyasztás és fejlődés pedagógiájának gyakorlati megvalósításával, a 
környezeti, és egészségneveléssel. 

Rendszeresen működő öko-tevékenységeink: szelektív hulladékgyűjtés, papírgyűjtés – szept. ruhagyűjtés – 
okt. kupakgyűjtés, tantermek szépítése, növények gondozása, a zöld sarok fenntartása, öko-faliújság 
megújítása - folyamatos.  

Ősszel az Európai sporthét rendezvényei a szabad levelőn töltött mozgásról szóltak.  
Októberben az ötödikesek részvételével iskolánk negyedik alkalommal csatlakozott a Világ legnagyobb 
tanórájához, a Föld megmentésére írták-mondták-rajzolták le ötleteiket. 
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Diákjaink közelről ismerik a megújuló energia lényegét: iskolánk napelemes rendszerrel felszerelt, a 
legközelebbi szélerőmű pedig Kulcsban található, mely gyakori célja a kerékpártúráknak. 

Elnyertük 2021-ben másodszor az „Energiatudatos Iskola”, címet, valamint az „Energiahatékony 
iskola” címet is, büszkén viseljük. 

A testnevelés órákat lehetőség szerint a szabad levegőn tartjuk, tanulóink egészségét az iskolagyümölcs és 
iskolatejprogram is szolgálja.  

 
 

TEHETSÉGAZONOSÍTÁS, TEHETSÉGGONDOZÁS 

Az iskolában folyó oktató-nevelő munkának tehetséggondozó és felzárkóztató programokkal támogatnia kell 
az egyéni képességek kibontakozását. 2019-től Akkreditált kiváló tehetségpontként elkötelezettek vagyunk a 
tehetségazonosításban. 2022-ben akkreditáció megújításra készülünk. 
A sporteredmények mellett a tantárgyi versenyek, megmérettetések iránt is nagyobb érdeklődés felkeltése is 
céljaink között szerepelt, ezért előző tanévben új tehetségműhelyeket indítunk: 

 Művészeti tehetségműhely 
A művészeti szakkörök (festészet és kerámia) adta lehetőségekkel fejleszteni hivatott a kreativitást, 

sikerélményhez juttatni a más területen kevéssé sikeres diákokat. Célja az alkotás örömének megélése, 

az önértékelés fejlődése. A művészeti tevékenység technikai alkalmazása mellett interperszonális 

kapcsolatok létrejötte, fejlődése által megtapasztalni a meghitt közösség atmoszféráját.  

MÉRÉSEK 

Októberben lezajlott partner-elégedettségi mérésünk, mely a szülők, tanulók, pedagógusok körében egyre 
javuló eredményt mutat.1 
Folytattuk a Szegedi Tudományegyetemmel megkezdett együttműködésünket, csatlakozva a Longitudinális 
mérési programhoz, mely keretében ősszel az első osztályosok iskolakezdő mérését végeztük el, valamint 
matematika fejlesztő programban vettünk részt a másodikosokkal. A záró mérés januárban történt, nincs még 
eredmény. 
A 3. osztályosok longitudinális mérése ezúttal a morfológiai tudatosságot célozta. 
A mérési eredményeket, visszajelentéseket minden esetben az osztályfőnökök, szaktanárok, szülők számára 
hozzáférhetővé tesszük, azok elemzésében, célok kitűzésében segítséget nyújtunk. A visszajelentésekre 
gyakran hónapokat kell várni, de megéri. 
Az iskolakezdő mérés megelőzte a DIFER-mérést, mely megerősített bennünket, hogy 5 kisgyerek fejlesztése 
rendkívül fontos) Összehasonlítva a tavalyi mérési eredményekkel, látható, hogy ebben a tanítók sokkal több 
feladattal néznek szembe. Országos átlag alatti szinte az összes eredmény, kikéve az induktív gondolkodás – 
figurális sorok felismerése, illetve az egérkezelés, mely jóval jobb. Ha a községi iskolák tanulóinak 
eredményeivel vetjük össze, jobbak az eredmények a fonémaazonosítás, korai számolási készségek arab 
számokkal és az induktív gondolkodás. 

(1. sz. melléklet: Iskolakezdő csomag osztály eredmények) 
 

                                                             

1 https://fejerpatakysuli.edu.hu/elegedettseg/ 
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3.2 A PEDAGÓGIAI MUNKA ÉRTÉKELÉSE  

 

3.2.1 A nevelő-oktató munka szervezése  

Második tanévünk, mely kétféle tantervvel halad. A NAT2020 és annak megfelelően módosított Pedagógiai 

programunk alapján 1-2. és 5-6. évfolyamon új tantárgyi elnevezések és tartalmak, illetve új óraszámok szerint 

zajlik a nevelő-oktató munka. Eszerint a jól működő néptánc 1-2. és 5. évfolyamon az ének-zene két órájának 

egyikén, a többi alsós osztályban  tánc és dráma órákon heti egy alkalommal kerül megszervezésre. Az 5-6. 

évfolyam nem emelt angol csoportjai heti 3  órában tanulják a tantárgyat, míg az emelt szintű csoportok heti 

5 órás órakeretben. Felmenő rendszerben ez növeli a szervezési feladatokat, de megbirkózunk vele.  

Továbbra is a szakos ellátottságot csak óraadókkal tudjuk biztosítani, így a nevelőtestület tagjaira sok teher 

nehezedik. Pl. ügyeletek biztosítása, eseti helyettesítés arányos elosztása. 

 

3.2.2 Intézményi emelt szintű oktatás:  

Angol nyelvi emelt szintű képzés 5.-8. évfolyamon – mely heti 5 órában történik, célja az alapfokú 

nyelvvizsga megszerzése.   

1-8. évfolyamon emelt szintű testnevelés oktatás, az emelt szinten minden tanuló úszik, az önkormányzat 

finanszírozta az 1-2. és 5. évfolyam hagyományos csoportjainak úszását. Alapító okiratunkban rögzített az 

emelt szintű oktatás. Várakozással tekintünk a második félévtől bevezetésre kerülő „Úszó nemzet” program 

kezdő félévére. 

 

3.3 A tanév kiemelt pedagógiai feladatai  

Intézményi önértékelési program megvalósítása terén lemaradásunk van, a kiszámíthatatlan, karanténokkal 

tarkított félévben a tanórák működésére koncentráltunk. A vezetői önértékelést elvégeztük, mert 2022-ben 

szakmai ellenőrzés került kiírásra. A korábban tervbe vett 3 kolléga pedagógiai szakmai ellenőrzése törlésre 

került a rendkívüli helyzet meghosszabbítása miatt.  

Ősszel online sikeres minősítő vizsgát tett Gáborné Székely Krisztina. 

Életpálya intézményi alkalmazása 

Szaktanácsadói látogatásokat a pandémia miatt lemondtuk. 

4. EGYÜTTMŰKÖDÉS  

Mindkét tagozaton összeszokott munkaközösségek dolgoznak, vezetőik több éve élvezik közösségük 

bizalmát. A munka jellegéből adódóan az alsós munkaközösség hatékonyabb együttműködésre képes. A 

feladatok végrehajtása előtt annak mikéntje a kérdés, nem a feladat jogosultsága. Sok energia így jobban 

hasznosul. Rugalmasságuk, kreativitásuk példamutató. A felsős közösség a szakirányultság eltérései, a z 

egyéni elgondolások támadhatatlansága, valamint a leterheltség okán kevésbé rugalmas. Ám a közös 

rendezvények, vagy egyéni vállalások megvalósítása során több esetben példaértékű összefogás és 

együttműködés volt tapasztalható. Félévkor távozik Szücs Marianna kolléganőnk, akit hazahívott a 
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Martonvásári Beethoven Általános Iskola. Munkaközösségvezetői és osztályfőnöki feladatok átvétele 

mellett az ő óráinak szétosztása már feszegeti a nevelőtestület tűrőképességét. 

Az integrációs munkaközösség tagja valamennyi pedagógus. A különleges bánásmódot igénylő 

gyermekekkel való foglalkozás pozitív irányban változott. Fejlődés szükséges a differenciált feladatadás, 

a szakvéleményben foglaltak követelményrendszerben való megjelenése tekintetében.   

Az értékelések terén is egységes szemlélet kialakulása van folyamatban, de még fejlődni kell a jegyek 

mennyiségében, minőségében és azok szerzésének/beírásának pontosságában.  

A munkaközösségek beszámolói a mellékletben olvashatók, köszönöm Gáborné Székely Krisztinának az 

alsós munkaközösség munkáját és a beszámolót, Szücs Mariannának a felsős munkaközösség munkáját 

és a beszámolót, Nagyné Koller Szilviának az integrációs munkaközösség munkáját, és a beszámolót , 

továbbá Niku Vaszilisznénak az önértékelési csoportét és Farkas Lászlónak a DÖK beszámolóját! 

 

Az első félév pedagógiai folyamatait a helyzethez alakítottuk, javarészt az előzetes tervezés 

megvalósult. 

 

Több Európai rendezvényhez is csatlakoztunk:  

Európai sporthét 

CoodeWeek EU 2021. 

Világóra 2021. 

 

Honlapunk megközelítőleg napra kész, de folyamatosan követnünk kell a közösségi oldalak iránti igény t, 

ezért van intézményi nyílt Facebook oldalunk és zárt iskolai csoportunk is.  

Az első félévet végig térdelőrajtban töltöttük. Minden reggel testhőmérsékletet mértünk, fertőtlenítettünk, 

ellenőriztük a kézmosást, feléltük tartalékainkat folyékony szappan és papírtörölköző terén. Figyeltük a 

híreket, (egymást, a gyerekeket), nem akartunk megfertőződni.  

Oltottsági arányaink lassan javultak. Nehéz és sokszor lehetetlen volt a meggyőzés. A kötelező időszak 

beköszöntével is maradtak kimaradók, véletlen egybeesések, halasztott lehetőségek. 

A maradók helyettesítettek, romlott a közhangulat. Nehezen viseljük, hiszen ez már a harmadik tanév, 

amikor a COVID-helyzet megcsapolja energiáinkat, megmérgezi az emberi kapcsolatokat. 

 

Minden rendezvényünket szétbontottuk osztályszintre, vagy több felvonásra, másfél méter távolságúra, 

maszkosra. 

Papírt és ruhát gyűjtöttünk, szeptemberben, az Európai sporthét rendezvényeit is megtartottuk. Októberben 

a Csibeavatót lényegesen élménytelibb módon tartotta az elsősöknek az Szülői Szervezet. Az alsó tagozatosok 

iskolai mesemondó versenyére idén sem jöhettek szülők, a negyedikesek az óvodában és a kisebbeknek 

olvastak mesét. Az aradi vértanúkról osztályonkénti tiszteletadással emlékeztek meg a gyerekek. Az 1956-os 

forradalom és szabadságharc évfordulóján a nyolcadikosok a Terror Háza Múzeumba kirándultak, a többi 

osztály pedig ünnepi műsort láthatott a 6. a előadásában, Rajna-Grosch Judit rendezésében, utána pedig Szücs 

Marianna által szervezett helyszínesek elevenítették fel a korabeli eseményeket. A kicsik alkalomhoz illő 

kézműves délelőttöt tartottak, a negyedikesek pedig Rónyainé Mayer Piroska szervezésében a Fővárosi Szabó 

Ervin könyvtárba és a Matrica Múzeumba látogattak. Ismét csatlakoztunk – ezúttal az ötödikesekkel – a Világ 

legnagyobb Tanórájához, mindkét tagozatnak Codeweek rendezvényeket szervezett Zatkó Nikoletta. Szülők 
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és gyerekek utaztak Peidlné Kard Anita hívására a  Spar Maratonra, futóink a körzeti és megyei versenyeken 

kiválóan teljesítettek, focistáink első helyen várják a tavaszi fordulót. 

Gyűjtöttünk a településen szemetet a „Teszedd!” akcióban, a Sulizsák pedig a használható ruhák 

hasznosítását szervezte. A Lázár Ervin programnak köszönhetően több osztályunk volt színházban és cirkuszi 

előadáson, jártunk a Csodák Palotájában is. 

A pályaorientációs napon minden osztály a maga szervezte programon vett részt. Nyolcadikosaink miután 

lemaradtak a Dunaújvárosi SzC listájáról, szülőkkel összefogva utaztak a Szakmák napjára. 

Pályaorientációs tanítás nélküli munkanapunk az osztályfőnökök fantáziája, lehetőségei szerint alakult, 

dicséretesen betöltötte szerepét. Novemberben a torta világnapját a DÖK szervezésében osztályszinten már 

másodszor ünnepelhették a gyerekek. Az SZM-nek köszönhetően azért volt Mikulás előadás, csomagosztás a 

kicsiknek. 

Mikulásra felerősödött a vírushelyzet, 3 osztályunk is karanténba került, ezért a Mikulásbuli elmaradt. 

Az Iváncsai adventi ablaknaptár 12. darabját a SZM közreműködésével iskolánk bejáratánál csodálhatták meg 

– köszönjük, Baki Regina! 

A településen felállított jégpálya és az adventi rendezvények – benne a karácsonyi vásár – kicsit feledtették a 

nehéz napok nyomasztó hangulatát. 

A nyolcadikosok karácsonyi koncertje idén elmaradt.  

Köszönjük Rónyainé Mayer Piroska könyvtárosnak a Nemzetközi könyvjelzőcsere program szervezését, mely 

idén az egész iskolát megmozgatta. 

A Magyar kultúra napjára az iskolarádión keresztül készültek felsős tanítványaink Lantos-Gáll Gabriella 

vezetésével. 

  

5. A BELSŐ ELLENŐRZÉSRŐL 

A tanév dokumentumai időben elkészültek, a munkaközösségek vezetői gyűjtötték be a tanmeneteket, 

foglalkozásterveket, melyek a Microsoft Teams pedagógus csoport közös felületén elérhetőek a tanév során. 

A KIR és KRÉTA rendszerben a tanulói és alkalmazotti adatok aktualizálása megtörtént, illetve folyamatosan 

zajlik. A mentesítések, határozatok bejegyzései időben megtörténtek. A jegyek minimális mennyiségére több 

alkalommal kellett 1-2 kolléga figyelmét felhívni, valamint a hiányzások kezelésére. Néhány szülő alkalmazni 

kezdte az e-ügyintézés igazolás beküldő modulját, mely sajnos nem jelez. Ezért ezt a felületet külön figyelni, 

majd adminisztrálni kell. Figyelemfelhívás után az elmaradások pótlása megtörtént.  

A novemberi nyílt napok elmaradtak, a szülői értekezleteket nagyon körültekintően tartottuk.  

A beírási napló sorszáma, törzslapszám, naplósorszám fogalma még nem minden osztályfőnök számára 

egyértelmű, a törzslapok felfektetésének szabályaira is fel kellett hívni a figyelmet. 

Az első osztályosok második negyedéves értékelésére sor került november hónapban, a nyomtatványok sokat 

fejlődtek. 

A félévi adminisztráció rendben megtörtént, az osztályozó értekezletekre minden tanuló jegy-lezárása 

megtörtént. A tanórák naplózásában még fejlődni kell néhány kollégának, át kell érezni annak felelősségét, 

hogy a naplózatlan órákon hiányzók utólagos adminisztrálása az osztályfőnökök számára plusz feladatokat 

generál.  
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A félévi jegyek kerekítési szabályai már egységesen történt minden tartárgy esetében. A szülők nagy része 

megelégedett a tanulói hozzáféréssel, sokaknak kellett a gondviselői belépéshez segítséget adni. Fontos 

feladat, hogy a szülők a gondviselői hozzáférést használják. 

A nyolcadikosok továbbtanulását ezúttal több helyütt segítették hagyományos iskolalátogatások, de 

honlapon, szórólapon, kisfilmekben is kereshették a számukra lényeges információkat. Szerencsére, mindkét 

osztályfőnök tanácsokkal segíti a rászorulókat. A központi felvételire jelentkezés és részvétel rendben lezajlott, 

az iskolák kiválasztása, a digitális felületen a jelentkezési lapok kitöltése folyamatban van. 

5.1 A TANÓRAI ÉS TANÓRÁN KÍVÜLI FOGLALKOZÁSOK ELLENŐRZÉSE  

Összesen 16 bejegyzett óralátogatás volt. 

Balhegy Gabriella Katalin intézményvezető – 9 óralátogatás 

Szücs Marianna felsős munkaközösségvezető – 3 óralátogatás 

Lantos-Gáll Gabriella tanár – 1 óralátogatás 

Bartha Gabriella tanár – 1 óralátogatás  

Orosziné Mészáros Anikó tanító – 2 óralátogatás  

(A Krétában rögzített adatok szerint.) 
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6 .  FÉLÉVI STATISZTIKA, TANULMÁNYI, TANTÁRGYI EREDMÉNYEK  

 

 

 

 

 

 

Mulasztásmentes tanulók: 10 fő 

7. a osztályban egy tanuló mulasztása meghaladta az 500 órát, igazolatlan hiányzása pedig a 2500 órát- 
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Kitűnők: 6 fő 

Jelesek (1 négyes): 9 fő 

4,5 feletti átlag: 51 fő 

3 alatti átlag: 1 fő  

mulasztása miatt nem értékelhető: 1 fő 

  



15 

 

 

 

 

 

 

 
 
 



16 

 

 
 
 

 
 

 

7. MELLÉKLETEK:  

1. sz. melléklet - Iskolakezdő csomag osztály eredmények 
 

2. sz. melléklet - Alsó tagozatos munkaközösség beszámolója 

3. sz. melléklet - Felső tagozatos munkaközösség beszámolója 

4. sz. melléklet - Integrációs-és fejlesztési munkaközösség beszámolója 

5. sz. melléklet – DÖK félévi beszámolója 

6. sz. melléklet – Önértékelési csoport beszámolója 
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8 .  ZÁRADÉK  

A Dr. Fejérpataky László Általános Iskola nevelőtestülete a 2020/2021-es tanév I. félévi 
beszámolóját …… %-os szavazati aránnyal elfogadta.  
Iváncsa, 2022. január 31.. 

 

 ………………………………… 

 Balhegy Gabriella Katalin 

 intézményvezető 

 

 

…………………………………………… 

Rajna-Grosch Judit hitelesítő 

 

Véleményezési jogunkat gyakoroltuk: 

 

…………..………………………………. 

 Baki Regina 

 SZM elnöke 

 

 

……………………………………. 

 Farkas László 

 DÖK segítő 

 

……………………………………. 

 Gáborné Székely Krisztina  

 Intézményi Tanács
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1. SZ. MELLÉKLET - ISKOLAKEZDŐ CSOMAG OSZTÁLY EREDMÉNYEK  

eDia visszajelentő felület 
Aktuális időszak: 2020 ősz-2021 ősz 
 

Osztály 2020 Teh OlvT O fa O fm MatT M am M esz M em IndT I fs I fa I osz Marko Marko I szint II. szint III. szint 

1a 84.51 51.90 47.62 56.19 58.75 78.67 34.67 62.22 46.43 50.00 45.54 43.75 62.40 80.83 72.22 43.64 

1b 84.66 52.96 53.33 52.59 55.73 82.22 25.00 59.26 43.29 50.00 38.89 40.97 58.00 77.08 62.96 41.41 

Az iskola eredménye 84.60 52.50 50.83 54.17 57.10 80.61 29.39 60.61 44.66 50.00 41.80 42.19 60.00 78.79 67.17 42.42 

Közép-Dunántúlrégió 

eredménye: 82,61 53,9 50,88 56,94 58,01 80 33,45 60,3 48,77 52,71 46,1 47,49 59,99 79,04 68,59 41,41 
Községtelepüléstípus 

eredménye: 80,42 49,25 43,33 55,2 52,54 72,84 29,58 54,88 41,32 44,8 38,67 40,47 52,75 71,9 59,6 35,05 

Országos eredmény: 83,05 55,28 50,78 59,78 58,35 79,23 34,46 60,93 47,75 51,63 45,22 46,38 59,05 77,14 67,85 41,08 
Osztály 2021 Teh OlvT O_fa O_fm MatT M_am M_esz M_em IndT I_fs I_fa I_osz Marko Marko_I_szint II. szint III. szint 

1.a 85,88 51,59 47,62 55,56 49,85 75,24 25,71 48,81 43,65 50,6 41,07 39,29 56,95 78,57 60,32 39,39 

Közép-Dunántúlrégió 
eredménye: 

82,59 52,93 48,62 57,26 56,31 77,33 32,83 58,48 45,13 47,93 44,22 43,22 56,54 74,12 65,76 38,73 

Községtelepüléstípus 
eredménye: 

80,55 50,11 45,17 55,09 52,78 73,47 29,18 55,28 42,71 45,13 40,82 42,17 53,4 71,47 61,47 35,79 

Országos eredmény: 82,37 54,74 50,47 59,01 57,59 78,4 34,34 59,77 47,34 50,44 45,85 45,71 58,45 75,73 66,81 41,29 
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2. sz melléklet 

ALSÓ TAGOZATOS MUNKAKÖZÖSSÉG ELSŐ FÉLÉVI  
BESZÁMOLÓJA  2021/2022 .  I. FÉLÉV  

 

Az első félévben az alsó tagozaton az évkezdő létszámhoz képest 1 fővel csökkent a tanulók 
létszám. Tanév során volt 3 tanuló az 1. a osztályban, akik távoztak az adonyi általános iskolába, 
aztán pár hét elteltével visszatértek. 1 fő-1.a, szintén az adonyi iskolába jelentkezett át 
véglegesen, költözés miatt. Az ő távozásával, 1 fővel csökkent az SNI-s tanulók létszáma is. Így 
alsó tagozat 4 évfolyamán, 5 osztállyal, 105 tanulóval zártuk az I. félévet. 
 

osztály    osztálylétszám    osztályfőnök    tanító pár    

1. a    24 fő  Huszár 
Katalin  
   

Gáborné Székely 
Krisztina  
   

2. a    16 fő  Szova Jenő  Kovács Péter  

2. b     20 fő  Kiss Noémi  Pantya Csilla   

3. a     21 fő  Szokoli 
Attiláné Réti 
Mária  

Czoborné Asztalos 
Borbála(óraadó) 

4. a   24 fő   Orosziné 
Mészáros 
Anikó  

Gergely Gabriella   

   
  

osztály    Bejáró tanulók    SNI   BTM   

1. a         4 fő    1 fő        5 fő  

2. a      2 fő    -          4 fő  

2. b          2 fő    -         -  

3. a        3 fő       -           5 fő  

4. a         2 fő    1 fő         2 fő  

 
Január hónapot már nem kezdte velünk Niku Vasziliszné, a 3.a osztály osztályfőnöke. Bármily 
hihetetlen is számunkra, nyugdíjas tanítótársaink életét kezdte meg az új év indulásával. 
Kívánunk neki boldog, hosszú, élményekkel teli nyugdíjas éveket!  
Az ő osztályfőnöki feladatait tanító párja, Szokoli Attiláné Réti Mária vette át. Tanóráinak egy 
részét -14 órát - Czoborné Asztalos Borbála, nyugdíj mellett visszatérő kolleganőnk látja el. A 
fennmaradó órák tantestületünk állandó tanítói, és pedagógiai asszisztensünk közt kerültek 
kiosztásra.  
Egyéb változások szakos ellátottság terén nem történtek az évkezdéshez képest. 
 
 
Sok plusz feladatot rótt a ránk a beteg, és a tartósan távollévő kollegák helyettesítése is. A 
vezetőség mindennemű helyettesítést igyekszik az egyenlő terhelés figyelembevételével 
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megoldani. Ez kisebb-nagyobb feszültségeket generál időközönként. Ennek ellenére bizton 
állítom, hogy tanító társaim saját problémáikat, bajaikat félre téve, mindig vállalják ezeket a 
plusz terheket! Köszönet érte! (Sajnos, más nem adható érte!) 
 
Munkaközösségünk kiemelten fontosnak tartja az alapozó funkciók erősítését, a készségek, 
képességek, a kompetenciaterületek fejlesztést. Ezen elvek szem előtt tartásával, igazodva az 
gyermekek életkori sajátoságaihoz, a fokozatosság, a tapasztalaton nyugvó megismerési 
módszerek előtérbe helyezésével valósítottuk meg kitűzött céljainkat.  
A szakmai munka rendszeres koordinálása mellett a tanórán kívüli tevékenységeket is 
összehangoltuk. Ami nem volt minden esetben egyszerű, de tanító kollegáim rugalmasságának, 
hozzáállásának köszönhetően gördülékenyen vettünk minden akadályt. 
 
Fontosnak tartjuk az egységes követelményrendszer kialakítását, következetes betartását 
tanórai és tanórán kívüli munka-, tevékenységek esetében is. Rendszeres köztünk a 
kommunikáció, egyeztetés. Merünk egymástól segítséget kérni, megvitatni a felmerülő 
problémákat. 
 
Az integráltan oktatott tanulók részére fejlesztő foglakozásokat, a felzárkóztatásra szorulóknak 
korrepetálásokat biztosítottunk.  
 
Rendszeres együttműködést tartunk fent a Családsegítő Szolgálattal a veszélyeztetett, 
hátrányos helyzetű tanulók megsegítése érdekében. 
 
Az elmúlt két tanév sok változást hozott mindennapjainkban. Ennek hozományaként 
mindannyian érezzük az iskola- szülő közti kapcsolat változásait. Kiemelt célunk volt ennek a 
javítása, erősítése. Ezt szolgálták a havi rendszerességgel megtartott fogadóórák, szülői 
értekezlet, az igény szerinti családlátogatások.  
 
A munkaközösségi munkatervben a 2021/2022-es tanévre tervezett feladataink nagy részét 
végrehajtottuk. Néhány azonban az aktuális helyzethez igazodva elmaradt, vagy a tervezettől 
eltérően került lebonyolításra: 
 
Szeptemberben méltó tanévnyitó keretein belül üdvözöltük iskolánk új tanulóit. A kis 
versmondók felkészítője Huszár Katalin volt. Rendben lezajlottak a szülői értekezletek, 
megtörtént a szakkörök, egyéb foglalkozások (logopédia, fejlesztőfoglalkozások) 
összehangolása, beindítása. Adott határidőre mindenki feltöltötte osztályfőnöki, szaktanári 
munkájához kapcsolódó dokumentumait a TEAMS felületére. Zökkenőmentesen elindítottuk a 
tanévet. 
Jó hangulatú, immár hagyományosnak mondható papírgyűjtésen Dr. Farkas László 
vezényletével, mezei futóversenyen Peidlné Kard Anita irányításával vettünk részt. 
Meghirdetésre került az egész évet átölelő Év környezetvédő osztálya verseny Szokoli Attiláné 
Réti Mária koordinálásával.  
Szinte minden alsós osztály jelentkezett Rónyainé Mayer Piroska által felkarolt Nemzetközi 
könyvjelzőcsere programra. A magyar népmese napján Gergely Gabrilella felkészítő 
munkájának köszönhetően minden alsós osztályt megörvendeztettek a 4. osztályos tanulók 
meséikkel. 
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Októberben szülők jelenlétében felavattuk iskolánk 1. osztályosait. 4. osztályosaink ellátogattak 
a Szabó Ervin Könyvtárba és a százhalombattai Matrica Múzeumba. Az 1. és 3. osztályosoknak 
tervezett író-olvasó találkozó Dávid Ádám betegsége miatt sajnos elmaradt. 2. osztályosok 
Juhász Katalin zenés műsorán vehettek részt. Sok alsós kisdiák és szülő eljutott Peidlné Kard 
Anita szervezésének köszönhetően a Spar futásra is. A szülők támogatásának, segítségének 
köszönhetően sok- sok zsáknyi ruhát szállíthattak el a Sulizsák program keretein belül. Méltó 
módon megemlékeztünk az aradi vértanúkról is.  
Két kollegánk határidőre elvégezte teendőit, feltöltötte dokumentumait a TF látogatáshoz 
kapcsolódóan( Orosziné Mészáros Anikó, Szokoli Attiláné Réti Mária). Azonban a látogatásuk 
nem történt meg a fennálló járványügyi szabályok miatt.  
Sikeresen lezajlottak a Code-Week programjai is, melyeket Zatkó Nikoletta koordinált. 
Községünk szépítésben is részt vettünk, A te szedd akció keretein belül. Bolhapiacon 
csereberélhették kincseiket a gyerekek, Orosziné Mészáros Anikó és Niku Vasziliszné 
szervezésében. Október 19.-én sikeresen lezárult Gáborné Székely Krisztina pedagógus 
minősítése. 
Október 23.-án osztálykeretben emlékeztünk. 
 
Az őszi szünetről visszatérve novemberben minden osztályban sikeresen lezajlott a 
Pályaorientációs nap. Minden kollega érdekes programokat szervezett erre a napra. Volt aki, 
helyben, érdekes kihívásokkal, programokkal, volt aki kirándulást szervezve valósította meg 
terveit. Megtörtént az 1. osztályosok negyedéves értékelése is. Sikeresen lezajlott Kiss Noémi 
és Szova Jenő által szervezett mesemondó verseny is. A nyílt napok sajnos ebben a tanévben is 
elmaradtak. 
Két kolleganőnk Pantya Csilla és Kiss Noémi feltöltötték portfóliójuk. Csillának februárban, 
Noéminek márciusban lesz a minősítése. Sok sikert kívánunk nekik! 
 
Decemberben együtt vártuk a Mikulást, aki egy aranyos meseelőadás keretein belül adta át 
nekünk ajándékait. December 19.-én (áthelyezett munkanap) minden alsós osztály részt vett az 
Adventi vásáron. Osztályfőnökök koordinálásával, a szülők hathatós segítségével egy kellemes 
hangulatú délutánt tölthettünk el együtt. 
December hónap folyamán az önkormányzatnak köszönhetően gyermekeink 
megismerkedhettek a korcsolyázás adta örömökkel a testnevelés óra keretein belül. Illetve a 
lelkesebbek 16.00 óra után is róhatták a köröket. 
Osztálykarácsonyokkal zártuk a decembert. 
 
Januárban szavalóversenyen hallgathattuk meg a legbátrabb gyerekeket. Köszönjük Huszár 
Katalinnak és Gergely Gabriellának a szervezést. Megemlékeztünk a Magyar Kultúra napjáról. 
Néhány alsós kisdiák pedig Peidlné Kard Anita és Klapper Csaba által szervezett 2 napos 
sítáborban vett részt. 
Megtörténtek a félévi zárások, elvégeztük az ezzel kapcsolatos adminisztratív feladataink. 
 
 
Az első félév sok előre nem látható akadályt, nehézséget gördített elénk. Ahogyan mindenki 
leírta osztályfőnöki beszámolójában sok problémával, nehézséggel kellett szembesülnie, 
melyek sok energiát igényeltek mindenki részéről. Ha nem is panaszkodunk nap mint nap, 
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tesszük a dolgunk csendben, legjobb tudásunk szerint. Mindenki hozzátesz ahhoz, hogy jól 
működjön az alsós munkaközösség. 
Köszönöm kollegáimnak a helytállást, a kitartást, a türelmet, az együttműködést, a toleranciát, 
a rugalmasságot!  
Köszönöm, hogy mindig számíthatunk egymásra! 
 
Mindenkinek sikeres, örömteli 2. félévet kívánok! 
 

 

2022. február 1.  

 

Gáborné  Székely Krisztina 

munkaközösségvezető 
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3. melléklet 

 

A FELSŐS MUNKAKÖZÖSSÉG BESZÁMOLÓJA A 2021-2022-ES 
TANÉV 1. FÉLÉVÉBEN VÉGZETT MUNKÁJÁRÓL  

A tanévet a munkatervben felvázolt helyzetben kezdtük meg. Mivel a szakos ellátottságot egyre 

nehezebb megoldani, nincs könnyű helyzetben az iskola. A munkatervben felsorolt kollégák 

mellett Kiss Andrásné is tanít nyugdíjasként. Sajnos új kollégánk, Vezér Katalin tartós betegsége 

miatt az első félévben teljes mértékben kiesett a munkából, így az ő helyettesítését is meg 

kellett oldani. Csoportjait Peidlné Kard Anita és Klapper Csaba vették át.  

A nagy rutin segített abban, hogy az év zökkenőmentesen kezdődjön. Rendben lezajlottak az év 

eleji szokásos programok: szülői értekezletek, szakkörök elindítása, mentesítési kérelmek 

beadása, tanmenetek feltöltése, stb.  

Szeptemberben a 6. a 7. és a 8. a osztályba is érkezett új tanuló, a 7. a osztályba két fő is. 

Szeptember elején viszont távozott egy család öt gyermeke, ebből hárman a felső tagozatról, 

ketten az első osztályból. 

Megtörtént a lassan hagyományossá váló mezei futóverseny, és a ténylegesen hagyományos 

papírgyűjtés. Szeptember hónapban minden, az éves munkatervben beütemezett program 

lezajlott, semmiféle probléma nem merült fel.  

Az októberi hónapról nagyjából ugyanez mondható el. Az aradi vértanúkról az idén is Rajna-

Grosch Judit szervezésének köszönhetően emlékeztünk meg a szokásos formában: 

osztályonként.  

Nagyon sok tanulónk futott Budapesten a SPAR-futáson Peidlné Kard Anita szervezésében. 

Zatkó Nikoletta megszervezte és lebonyolította a CodeWeek – Európai kódhét programot. 

Elszállították a rengeteg ruhaneműt, amit a „Sulizsák” keretén belül gyűjtöttünk.  

Szedtünk szemetet a faluban – ez volt a „Te szedd!” akció. 

Az erre a hónapra beütemezett csapatépítő tréning a tervekhez képest egy kicsit másként 

alakult, mert az iskolában felmerülő pedagógiai és morális gondok szükségessé tették hogy 

alaposan megvizsgáljuk azokat. A teljes tantestület részvételével zajló vita sok, eddig a mélyben 

lappangó félreértést, másként értelmezést felszínre hozott.  

A hónap az október 23. ünnepre való megemlékezéssel és a hozzá kapcsolódó 

hagyományos csapatversennyel zárult. Szervezői Rajna-Grosch Judit és Szücs Marianna voltak.  

A versenyt a 7.a osztály egyik csapata nyerte meg. A. 8.a és 8.b osztályok ezen a napon a Terror 

Háza Múzeumba látogattak. 

Az őszi szünet után a felső tagozaton a pályaorientációs nap megszervezése következett. 

Az 5. osztály a saját termében nézett videofilmeket a különböző szakmákról. A 6. osztály szintén 
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a termében talált elfoglaltságot a témához kapcsolódóan. A 7. osztály a falu közelében működő 

MASTERprint Kft-t látogatta meg. A 8. a osztály is az osztálytermében foglalta el magát, míg a 

8.b osztály a dunaújvárosi pályaválasztási kiállítást látogatta meg. (Részletes beszámolók a 

TEAMS Felsős munkaközösség csoportjában olvashatók.) 

Ebben a tanévben is elmaradtak a nyílt napok a járványhelyzet miatt. 

A torta világnapja alkalmából immár második alkalommal került sor a torta sütő 

versenyre az iskolában. Még a tavalyinál is jobban sikerült. A jövőre nézve csak annyit jegyeznék 

meg, hogy a zsűri elmondhatná a gyerekeknek az értékelés szempontjait, konkrétan 

elemezhetné az elkészített finomság hibáit és pozitívumait. Mert a gyerekek várják a részletes 

értékelést, ami segítséget adhat nekik a fejlődéshez. 

 

Decemberre sajnos már erősödött a járvány, volt olyan nap, hogy a felső tagozaton 

csupán egy osztály volt jelen, a többi karanténban. Éppen ezért a szokásos Mikulás-buli el is 

maradt, illetve a jelenléti oktatásban résztvevő 3 osztály saját magának rendezett egy 

klubdélutánt. 

A tankerület biztosított a felső tagozatosok számára 50 db belépőt a Csodák Palotájába 

– útiköltséggel együtt. Ezt a lehetőséget a 7.a és a két nyolcadik osztály tanulói használhatták 

ki. Azért csak ők, mert az 5. és 6. osztályok akkor voltak karanténban. 

Decemberben a 11.-i áthelyezett munkanapot áthelyeztük 19-re, a karácsonyi vásár 

időpontjára. Bár nem igazán mert készülni egyik osztály sem (nem nagyon lehet tervezni a 

járvány miatt), a vásár mégis jól sikerült. Az osztályok többsége ügyesen el tudta adni a portékái 

jó részét , és meglehetős bevételre tett szert. A kollégák mindegyike részt vett a rendezvényen, 

mely vasárnap délután 2 és 6 óra között került megrendezésre az önkormányzattal karöltve. Az 

elmúlt évekhez képest szerintem gördülékenyebben ment a kipakolás, elhelyezkedés, még 

akkor is, ha az asztalok méretét tekintve volt is egy kis félreértés, és nem volt egyértelmű, hogy 

kinek kell hoznia és kinek kell visszavinnie az asztalt. A jövőre nézve javasolnám, hogy a még 

jobb lebonyolítás érdekében egy közös egyeztetésre meg kellene hívni a Faluház, illetve az 

önkormányzat egy munkatársát, és közvetlenül vele egyeztetni az osztályfőnököknek. 

Az iváncsai önkormányzat jóvoltából az idén decemberben létesítettek egy 

korcsolyapályát a főtéren. Ezt a pályát a falu gyermeklakossága ingyen használhatta. A falu és 

az iskola együttműködési készségének és a testnevelő tanárok energiájának köszönhetően a 

korcsolyázást be lehetett iktatni a testnevelés órák tanmenetébe. Így decemberben és január 

elején a gyerekek órarendi keretek között korcsolyáztak.  

Sajnos  december hónap folyamán még két kolléga tartós betegállományba kényszerült, 

Zayzon Csaba más irányú kötelezettségei miatt esett ki, így a még működőképes kollégák terhei 

tovább nőttek. Az 5.  osztály osztályfőnöki feladatait Bartha Gabriella betegsége idejére Szokoli 

Attila vette át.  
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Az osztályok karácsonyi ünnepségei azért rendben lezajlottak. Igaz, elmaradt a a diákok 

által előadott karácsonyi koncert a kolléga betegsége miatt, és a tanári karácsonyi ebéd is 

szerényebb volt a megszokottnál.  

 

Még november közepén érkezett a rendelet, mely az iskola oktatói és dolgozói számára 

kötelezővé teszi a védőoltás felvételét, illetve a nem oltakozók ellen szankciókat helyez 

kilátásba. Mivel az iskola dolgozói közül többen is érintettek voltak, újabb bizonytalansági 

tényező lépett fel az ő fizetésnélküli szabadságukat, illetve helyettesítésük megoldását illetően. 

A helyzet a mai napig még nem került nyugvópontra.   

A téli szünet az iskolában december 22-én kezdődött és január 3-án végződött, mert a 

szünetet a tantestület megtoldotta egy nappal.  

A január hónapnak az I. félévre eső része a 8. osztályosoknak a felvételire való 

felkészüléssel és iskolaválasztással telt, és mindenkinek a félév minél sikeresebb lezárásával. Az 

idén sajnos több elégtelen osztályzat is került a félévi értesítőkbe. Sőt, van olyan diák, akit a 

tantestület döntése alapján nem lehet osztályozni, mert több, mint 450 óra hiányzása van. 

ebből 71 igazolatlan, egy részük igazolásra vár(na), és az igazolt órák igazolásai is gyanúsak. A 

központi tájékoztatási adatok alapján nagy valószínűséggel állítható, hogy az igazolások 

hamisak, de ennek kivizsgálása nem az iskola hatásköre. Balhegy Gabriella igazgató megtette a 

megfelelő intézkedéseket, feljelentést tett a rendőrségnél okirathamisítás gyanújával. A 

vizsgálatot még nem kezdték meg, várjuk a fejleményeket, ezért minden kollégától kéretik az 

információt bizalmasan kezelni, és arról sem ismerőseinek, rokonainak, de főleg a diákoknak és 

azok szüleinek nem beszélni.   

Január közepén az iskolából 40 fő diák és két fő testnevelés szakos kolléga 2 napos 

sítáborba utazott Eplénybe. Minden elismerést megérdemel, hogy a kollégák ezt fel merték 

vállalni, viszont a történtekből sok tanulságot kell levonni. Legelsősorban azt, hogy több kísérő 

kell ennyi gyerekhez, legalább annyi, ahány szobában el lesznek helyezve. Aztán azt, hogy sajnos 

a felsőbb évesek nem mindegyikében lehet megbízni. Ezért a kísérőknek fel kell készülniük egy 

2x 24 órás szoros felügyelet gyakorlására, mert a felelősség az övék. Tudomásul kell venni, hogy 

sok gyereknél a szülők, vagy a környezet rossz hatása olyan erős, hogy nem ismerik fel a tetteik 

súlyát és következményeit. Ezért lehet, hogy gondosabban kell kiválasztani, hogy ki mehet a 

táborba. És főleg, hogy a kisebbek előtt nyilvánvalóvá kell tenni, hogy a történtek nem 

megengedhetők (alkoholizálás, a tanárok átejtése), nehogy a rossz példát vegyék a jövőben 

alapul. 

 

A félévet január 21-én a Magyar Kultúra Napja alkalmából az órák elején hallható 

megemlékezéssel zártuk. A műsort új régi-új kollégánk, Lantos-Gál Gabriella állította össze. 
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Mivel a félév végével én elhagyom az iskolát, tudom, hogy sok feladatot ráterhelek a 

kollégákra. De biztos vagyok benne, hogy ők meg  tudják oldani a problémákat, és rutinjuk, a 

gyerekek iránt érzett felelősségük átsegítik őket a nehézségeken.  

Én köszönöm az eddigi segítséget, főleg azoknak a kollégáknak, akik annak idején , 13 évvel 

ezelőtt segítették a beilleszkedésemet: Mátyási Sándornénak, aki bevett az iskola csapatába, 

néhai Laza Károlynak, aki hajlandó volt csak magyart tanítani, hogy nekem legyen elég töri 

órám, Kaliczné Barta Györgyinek, aki példát mutatott türelemből, jóindulatból, emberségből és 

teherbírásból. Farkas Lászlónak, aki terelgetett, súgott, és mindenről mindent tudott. Nagyné 

Koller Szilviának, akivel mindig meg lehet vitatni egy-egy gyermek helyzetét. Szabóné Lantos 

Andreának, akivel isteni jó együtt dolgozni. Balhegy Gabriellának, akinek a vállára raktam a töri 

órák terheit. És minden kollégának, akiktől nagyon sok segítséget kaptam. 

Feladataim közül a legfontosabbat, a 7. a osztály főnökségét Nagyné Koller Szilvia veszi át, a 

munkaközösség vezetését pedig Rajna-Grosch Juditnak adtam át. A Történelem órákat egyelőre 

Balhegy Gabriella fogja tartani, csakúgy, mint a Honismeretet. A többi óráim a szakos kollégák 

között lettek szétosztva. A Kerámia szakkört továbbra is megtartom. 

 

  A félév során a munkatervünkben megfogalmazott célok szem előtt tartásával folyt a 

munka.  

Miután több osztály is volt karanténban, volt rá alkalom, hogy az önálló tanulásban 

nagyobb gyakorlatot szerezzenek, és informatikai ismereteik is bővüljenek.  (Ebben sokat 

segített Zatkó Nikoletta kolléga, aki az idén az Informatikát oktatja, és Informatika szakkört is 

tart.) 

Kimeneti célként a munka világába való beilleszkedés, a megszerzett tudás alkalmazásának 

képességének fejlesztését határozzuk meg. Ennek pillanatnyi eredményét a 8. osztályosok 

iskolaválasztása fogja megmutatni. 

 

Miután a félévi beszámoló általában a félidőben észlelhető, nem végleges eredményeket 

tükrözheti, nem beszélhetünk lezárt folyamatokról. De az biztosan állítható, hogy a jelenlegi 

zűrzavaros helyzet a diákok viselkedésén is meglátszik. Ezért még nagyobb figyelmet kell 

fordítani a második félévben a viselkedés-kultúrára, az egymás iránti bizalomra és felelősség re. 

Erősíteni kell a közösségi kommunikációt, a szabályok betartását, egymás megbecsülését. 

Javítani kell a segítőkészséget – nem csak tanulói szinten.  

Javítani kell a szülőkkel való kommunikációt, még akkor is, ha a szülők játsszák ebben a 

passzívabb szerepet. 

Remélem, hogy a második félév nyugodtabb légkörben, stabilabb, kiszámíthatóbb körülmények 

között folytatódik 
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2022. január 21. 

Szücs Marianna 

munkaközösségvezető 
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4. melléklet 

 

INTEGRÁCIÓS MUNKAKÖZÖSSÉG ELSŐ FÉLÉVI BESZÁMOLÓJA 
2021/2022 .  TANÉV  

Az integrációs munkaközösség tanév eleji munkája a megszokott keretek között indult. A 

fejlesztésben résztvevő gyerekek csoportbeosztása és órarendje is kialakult. Ebben a tanévben 

több kolléga is kapott fejlesztésre fordítható órákat, így a szakvéleményekben előírt 

fejlesztőórák és a tantárgyi felzárkóztatások maradéktalanul ellátottak.  

A tanév elején megfogalmazott és megoldásra váró feladatként az SNI logopédia is teljes 

mértékben megoldódott. Az Érted Vagyunk Alapítványon keresztül utazó logopédus látja el az 

előírt heti fejlesztést az érintett tanulóknak.  

Mindkét tagozaton több pedagógus is igényelte a pedagógiai asszisztens jelenlétét a tanórákon, 

főleg azokban az osztályokban, ahol több a sajátos nevelési igényű tanuló, vagy magasabb az 

osztálylétszám. Ezáltal a differenciálás sokkal hatékonyabban megoldható, hiszen folyamatos 

és szorosabb kontrollt kapnak az érintett tanulók. Remélhetőleg ezáltal a motivációjuk is 

hosszabb távon fenntartható lesz! Nem maradnak le, nem éri őket állandó kudarcélmény. Az 

érintett pedagógusokkal és a pedagógiai asszisztenssel folytatott szakmai konzultáció során 

világossá vált számomra, hogy működőképes ez a fajta megsegítés. Jól tudnak együttműködni, 

a segítség mindig a megfelelő módon történik. 

A felülvizsgálatok folyamatosan zajlanak a tanév folyamán. A szakértői bizottságok esetében az 

utóbbi idő bevett gyakorlata, hogy a korábbi szakvélemény - vizsgálat nélkül -, hivatalos 

pecséttel lett meghosszabbítva. Így a tanuló aktuális fejlettségéről, csak a mindennapokban 

tudunk meggyőződni. A szakszolgálat azonban minden tanévben elvégzi a vizsgálatot akár 

személyes formában, akár dokumentumelemzés útján. Az iskolatitkár figyelemmel kíséri az 

érkező szakvéleményeket, melyet nyomtatás után átad az osztályfőnöknek és nekem, így a 

nyilvántartást naprakészen tudom dokumentálni. Ezt a nyilvántartást beszámolóm 

mellékleteként csatolom.  

A szakértői bizottság által javasolt tantárgyi mentesítés lehetőségével éltek a szülők, melyet 

kérelem formájában nyújtottak be az intézményvezetőnek. Erről a határozatot megkapták. 

Sajátos nevelési igényű tanulók száma: 12 fő 

Beilleszkedési, tanulási és magatartási nehézséggel küzdő tanulók száma: 31 fő 

Tanév eleji állapothoz képest minimális a létszámváltozás. Alsó tagozaton 3 újabb vizsgálat 

iránti kérelem került beküldésre. Az aktuális fejlettségi szint feltárására irányuló részletes 

vizsgálat remélhetőleg még az idei tanévben megvalósul. Minél korábban megtörténnek ezek 

a szűrések, annál hatékonyabban lehet megfelelő segítséget nyújtani.  
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Gyermekvédelmi szempontból szintén minimális a változás. Azokra a tanulókra fokozottabban 

figyel minden pedagógus, akik valamilyen alapellátásban gondozásban vannak a Családsegítő 

Szolgálatnál. Róluk gyakran kérnek hivatalos szervek pedagógiai jellemzést, melyet az 

osztályfőnök írásban készít el. Sajnos eredményeket nagyon nehéz elérni, de már a több 

figyelem is segítség lehet számukra.  

A körülményekre való tekintettel a gyógypedagógiai és a gyermekvédelmi munka a maga 

medrében megfelelően folyik. 

 

Iváncsa, 2022. 02.01. 

 

Nagyné Koller Szilvia 

gyógypedagógus, munkaközösségvezető 
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5. sz. melléklet 

DIÁKÖNKORMÁNYZAT  BESZÁMOLÓJA A 2021-2022-ES TANÉV 1. 
FÉLÉVÉBEN VÉGZETT MUNKÁRÓL  

 

Az idei tanév is sok megpróbáltatás elé állította a gyerekeket, így csak korlátozottan tudtuk 

kitűzött céljainkat megvalósítani. 

A szeptemberi papírgyűjtés mérsékelt sikerrel zajlott, sok volt a félelem szülőben, 

gyermekben egyaránt a tömeges rendezvényekkel szemben. 

Következő rendezvényünk a Torta nap volt, ami immár hagyományként vonult be életünkbe. 

November 26. a nap, amikor minden osztály, a kiválasztott recept utasításait követve, elkészíti 

mesterművét, majd jóízűen el is fogyasztja. Nagy siker volt ez a rendezvény. 

Végül a decemberi hónap várva várt eseménye, a Mikulás buli következett volna, ezt azonban 

nem tudtuk megtartani az osztályok karanténba való kényszerülése miatt. Azonban ígéretet 

tettünk a gyerekeknek, hogy a tavasz folyamán ezt pótolni fogjuk. 

 

 

Iváncsa, 2022. 02. 05. 

Dr. Farkas László 

DÖK patronáló tanár 
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6. sz. melléklet 

A ELSŐ ÖNÉRTÉKELÉSI CSOPORT BESZÁMOLÓJA A 2021-2022-ES 
TANÉV 1. FÉLÉVÉBEN VÉGZETT MUNKÁRÓL  

1. Az intézményi önértékelési csoport tagjai 
 
 

Niku Vasziliszné tanító  
Bartha Gabriella tanár  
Szabóné Lantos Andrea pedagógiai asszisztens  
Gáborné Székely Krisztina alsós munkaközösség vezető  
Szűcs Marianna felsős munkaközösség vezető  
  
 

2. Az intézményi önértékelési csoport tagjainak 
feladatmegosztása 

 
Dokumentumelemzés:(Niku Vasziliszné, Barta Gabriella, Szűcs Marianna) 
Óralátogatás:  2 óra az érintett pedagógusnál (Niku Vasziliszné, Gáborné Székely 
Krisztina, Szűcs Marianna) 
Interjúk:  

 Interjú az érintett kollégával (Gáborné Székely Krisztina, Barta 
Gabriella) 
 Vezetői interjú (Gáborné Székely Krisztina) 

Kérdőívek (Szabóné Lantos Andrea) 
 Önértékelési kérdőív: 1 db  
 Munkatársi kérdőív: 5 db  
 Szülői kérdőív: 5-8 db  

Online felület kezelése: Szabóné Lantos Andrea 
 

A kérdőíves felmérésbe bevontak körét a BECS munkacsoport határozza meg az 
érintett kollégával való egyeztetés után.  
 
A kérdőív kitöltésének intervalluma 1 hét.  
A válaszadás elfogadható, ha a kérdőívek 80%-a visszaérkezik.  
Feltöltés az OH online felületre  
 

3. Az önértékelésre kijelölt pedagógusok kiválasztásának elvei 
 

  
Jogszabályi háttér alapján a tantestület felének értékelésére minden tanévben sort kell 
keríteni.  
Az adott tanévben kijelölt kollégák köre:  
 akiknél tanfelügyeleti ellenőrzés várható (Balhegy Gabriella)  
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 akiknek a minősítése várható (Szokoli Attila, Kaliczné Barta Györgyi, Szücs Marianna, 
Szova Jenő)  
 vezető, ha megbízatásának 2. és 4. évében van.  
 fennmaradó helyekre a vezető jelöl ki kollégákat.  

 
 
Az első félévben Balhegy Gabriella Katalin, mint vezető értékelésére került sor a tanfelügyeleti 
ellenőrzés, illetve a megbízatás aktuális idejének letelte miatt.  
 
 
Munkánkat az alábbi időterv és munkamegosztás alapján végeztük: 
 
 
2021. okt. 30-ig: Az éves tervben kijelölt kollégák egyeztettek a részletekről a vezetővel, meghatározták 
a bevonandó partnereket. 
 Tájékoztatták a partnereket.  Felelős: Niku Vasziliszné 

 
2021. nov. 05-ig:  A megbízott kolléga továbbította az online kérdőív elérhetőségét a résztvevőknek, 
elindította a felmérést (szükség esetén papíralapú kérdőív is). Felelős: Szabóné Lantos Andrea 

 
 2021. nov. 15-ig: A feladattal megbízott kollégák megvizsgálták az előírt ellenőrzés és értékelés 
eredményeit, a kapcsolódó intézkedési terveket. A dokumentumelemzés és a kérdőíves felmérés 
eredményeit rögzítették a rendszerben.  Felelős: Niku Vasziliszné, Szabóné Lantos Andrea 

 
2021. nov. 19-ig: A felelősök interjú terv alapján lefolytatták az interjúkat, majd a válaszok kivonatát 
rögzítették. Felelős: Gáborné Székely Krisztina, Szűcs Marianna 

 
 2021. nov. 23-ig:  A vezető értékelte az elvárások teljesülését, meghatározta a kiemelkedő és 
fejleszthető területeket.   
A fenntartó megjegyzéseket fűzhet az értékelés eredményéhez.  
 A vezető egyéni önfejlesztési tervet készített és feltöltötte a rendszerbe (fenntartó ehhez is 
megjegyzéseket fűzhet). Felelős: Balhegy Gabriella  
 
Az Oktatási Hivatal február hónapra tűzte ki a tanfelügyeleti látogatás időpontját. 
 
Az önértékelési feladatok időarányos elosztásában 2021. decemberre terveztük az 
óralátogatások lebonyolítását Szokoli Attila kollégánál. Az óralátogatások elmaradtak a kollégák 
betegségei, az osztályok karanténba rendelései miatt. 
 
 
  
Iváncsa, 2022. 01. 30.  
  
  

………………………………………………………………  
Niku Vasziliszné  

Önértékelési csoport vezetője  
 


